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Plats och tid Ovalen, Stadshuset klockan 08:30 – 14:30 

Beslutande Sven-Gösta Pettersson, ordförande 

Ulla Persson, SN 

Margith Ström, FUB 

Anita Rönnbäck, SRF 

Laila Stålnacke, FSN 

Helena Stenberg, KS, närvarande del av mötet 

Monica Nyman Björklund, HRF 

Börje Karlsson, HSO/IFS 

Tord Eliasson, Diabetesföreningen  

Eva Lundström, Allergiföreningen 

Ann-Katrine Sämfors, kultur- och fritidsnämnden 

 

 

Övriga deltagande 
 

Greger Pettersson, avd chef Stöd och omsorg 

Gun-Britt Wiksten, sekreterare 

 

Tillgänglighetsansvariga: Lars Lundberg, Barn- och utbildning, 

kl 08:30 – 12:00 och Anna Stamblewski, Samhällsbyggnad, kl 13:30-14:00 

Utses att justera 

 
 

Justeringens plats och tid  

Underskrifter Sekreterare  Paragrafer § 13-25 

  Gun-Britt Wiksten 

 

 

 Ordförande   
  Sven-Gösta Pettersson  

 Justerande 
Margith Ström, FUB  

    
Anslag/Bevis 

Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 

Organ  Kommunala tillgänglighetsrådet  

Sammanträdesdatum  2016-06-02  

Anslags uppsät-

tande 

  Anslags 

nedtagande 
      

Förvaringsplats 

för protokollet 
 Socialtjänsten 

    

Underskrift    
 

 

 

 
          Utdragsbestyrkande 
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 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
 

KTR § 13 

 

Mötet öppnas 

 

Sven-Gösta Pettersson, ordförande hälsar alla välkomna till dagens möte och 

förklarar mötet öppnat.  

 

______ 

 

 

KTR § 14 

 

Fastställer dagordning 

 

Dagordningen godkänns.  

 

________ 

 

 

KTR § 15 

 

Val av justerare 

 

Till justerare utses Margith Ström, FUB. En presentationsrunda gjordes. 

 

________  
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 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
 

KTR § 16 

 

Föregående protokoll 

 

Föregående protokoll från den 10 mars 2016 gicks igenom och lades till 

handlingarna. 

 

______ 
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 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
 

KTR § 17 

 

Framtidens Äldreomsorg 

 

Sven-Gösta Pettersson, ordförande hälsar Eva Johansson, verksamhetsutveck-

lare på Äldreomsorgen välkommen. 

 

Eva berättar att hon jobbar dels med olika projekt och planerar för olika för-

ändringar, några exempel är: nyckelfri hemtjänst för 800 personer som ge-

nomfördes vid årsskiftet och som fallit väl ut. Arbetskläder för personal, vil-

ket medför att det ska finnas klädskåp. Många lokaler är ute på stan och 

många för små. Försöka få in klädskåp på äldreboendena. Jobbat mycket med 

Framtidens Äldreomsorg, se bilaga 1.  

Börje Karlsson, HSO undrar vad ett trygghetsboende innebär? 

 

Eva Johansson säger att det är en boendeform som kommer att öka i framti-

den. För att man ska få ställa sig i kö för ett trygghetsboende ska man ha fyllt 

75 år och stå i Pitebo:s kö för att ha en chans att komma dit utan prövning. 

Det ska finnas en gemensamhetslokal. Hemtjänstlokalen är ofta placerad i 

samma hus som trygghetsboendena. 

 

Sven-Gösta Pettersson och Eva Johansson berättar att det finns förslag att 

bygga ett nytt demensboende på 60 platser, inget är klart. 

 

Eva Johansson visar bilder på det nya Trädgårdens Äldrecentra, 

se bilaga 2. Det blir invigning i början av oktober 2016. 

 

Sven-Gösta Pettersson, ordförande tackar Eva Johansson för informationen. 

 

______ 

 

 

 

 

 

 

’ 
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 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
 

KTR § 18 

 

Framtidens Stöd och omsorg 

 

Greger Pettersson berättar att arbetsgruppen har gått igenom alla områden för 

Framtidens Stöd och omsorg. Ska ha en medborgardialog till hösten. Medbor-

gare, ca 10-15 personer som inte har haft någon kontakt med Stöd och omsorg 

tas ut från bland annat PitePanelen för att delta i tre möten. Stöd och omsorg 

har tagit fram ett PM med hjälp av Anna-Lena Pogulis, kommunstrateg på 

kommunledningen och Anette Christoffersson, verksamhetsutvecklare på info-

enheten.  

 

Stöd och omsorg kommer att ha dialog med kommunala tillgänglighetsrådets 

och förebygganderådets representanter. 

 

Ett möte till ska bokas in med arbetsgruppen innan sommaren. 

 

Arbetsgruppen har förändrats under tiden. Många har bytts ut. Har hållit på i 

tre år med Framtidens Stöd och omsorg, har inte kommit fram till något slut-

giltigt. Bra dialog, mycket att sätta sig in i. Greger berättar om bilden med 

den stora oceanångaren. Oceanångaren är äldreomsorgen med sina stora verk-

samhetsgrenar som är hemtjänst, äldreboenden och hemsjukvård och Stöd 

och omsorg med sina ca 50 små verksamheter som kan liknas med ekor, jollar 

och lite större båtar som åker åt alla håll. 

 

Ulla Persson, SN tycker att om informationsenheten ska vara med i arbetet 

ska de ha bra teckensnitt och färger på materialet som ska ut till målgrupper-

na. 

 

Tanken på stödboende, trapphusmodell med personal lever vidare. 

 

Intraprenad egna företag med kommunen som paraply. Skulle utredas av 

kommunledningskontoret. 

 

Margith Ström, FUB undrar hur kön till gruppbostäder ser ut på kort sikt? 

 

Greger Pettersson svarar att idag är det ca 15 personer som står i kö till sär-

skilt boende.  
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 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
 

KTR § 18, forts 
 

Framtidens Stöd och omsorg 

 

Stöd och omsorg har möten med länspsykiatrin där en del personer vårdas 

och som har sökt särskilt boende, men det är svårbedömt när de personerna är 

aktuella för ett boende inom Stöd och omsorg.  

 

Försäkringskassan aviserar att de kommer att se över bedömningarna på per-

soner som har personlig assistans om de fortfarande har rätt till personlig assi- 

stans. Om Försäkringskassan bedömer att ta bort beslut om personlig assi-

stans för någon person kan den personen också behöva ett särskilt boende. 

 

Landstinget beslutar idag om Småstugegränds byggprojekt om 7 platser blir 

verklighet.  

 

I morgon tar socialnämndens arbetsutskott beslut om att ta över Kärnhusets 

lokaler och äska pengar till drift. Det blir sex boendeplatser + två utrednings-

platser. 

 

_____ 
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KTR § 19 

 

Förenings- och förvaltningsstunden 

 

Börje Karlsson, HSO undrar om landstinget tänker återgå till tre dygn från 

vårdplanering? 

 

Greger Petterson berättar att landstinget kallar till vårdplanering när de anser 

att en person är medicinskt färdigbehandlad. Komunnen har idag fem varda-

gar från kallelsen att ta hem personen. Kommunen ska då hinna ordna med 

exempelvis hemtjänst och trygghetslarm. I fortsättningen kommer det att bli 

tre dagar. 

 

______ 

 

Börje Karlsson, HSO tar upp fyra frågor som föreningen Piteå Hjärt- och lung 

har väckt. 

 

1. Hur mycket betalade kommunen för återlämnade hjälpmedel till NLL 

under 2015? 

Greger Pettersson säger att det är en liten summa. De flesta lämnar 

igen sakerna som de har lånat. 

 

2. Hur mycket betalade kommunen för larmknappar 2015? 

Greger säger att det var också en liten kostnad för kommunen 2015. 

En borttappad knapp, 1 000 kr. 

 

3. Vet kommunen hur många som måste söka försörjningsstöd för att få 

det att gå ihop för de som bor hemma? 

Greger säger att Louise Sandström, enhetschef för stöd till försörjning 

och daglig verksamhet säger att pensionärer inte går på försörjnings-

stöd när de bor på äldreboende, generellt sett. Försörjningsstöd kan 

komma på fråga när en person måste flytta med kort varsel och ham-

nar i dubbla hyror. Försörjningsstöd har dock märkt av att många le-

ver på gränsen vad det gäller kostnader utöver det vardagliga, till  

exempel glasögon och tandvård. 

 

4. Ingen ska behöva betala mer än 1 991,- från 1 juli 2016. Man ska ha 

kvar ett minimibelopp. 

 

______ 
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 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
 

KTR § 19, forts 

 

Förenings- och förvaltningsstunden 

 

Greger säger att fastighets- och servicenämnden har beslutat att Strömgården 

ska rivas så småningom. I höstas fick David Sundström, näringslivschef i 

uppdrag att skaffa fram ca 170 lägenheter primärt för flyktingar och socialt 

utsatta. 

 

Piteå kommun har fått besked att kommunen ska ta emot 19 personer som har 

fått permanent uppehållstillstånd, hälften är ensamstående och de behöver 

lägenheter innan midsommar. Efter det beskedet fick våning 4 på Strömgår-

den, (bland annat rehab och en del trygghetslarmpersonal) flytta ut från 

Strömgården till nya lokaler på Furunäset.  

 

Föreningarna behöver ny lokal. Inget konkret förslag på ny lokal.  

 

Lokalfrågan är komplext, måste tänka på vilka personer och verksamheter 

som behöver sitta ihop. 

 

Innan delar av socialtjänsten flyttar in i nya lokaler ska huset vara ”friskt” 

annars blir det problem. 

 

Oro framförs från föreningarna i rådet om lokalen hamnar för långt bort från 

centrum, bland annat på grund av att färdtjänsten är dyr och många har svårt 

att ta sig till lokalen. 

 

Börje Karlsson, HSO efterlyser att få ha en god och tät dialog med den tjäns-

tekvinna eller tjänsteman på kommunen som har hand om lokalfrågor. 

 

Greger hänvisar Börje Karlsson till Kerstin Albertsson Bränn, lokaluthyrning 

på fastighets- och serviceförvaltningen. 

 

______ 

 

Margith Ström, FUB anser att sysselsättning är en stor fråga. Piteå kommun 

låg i framkant en gång i tiden när det gäller sysselsättning. En handikapplan 

fanns och det var alla nämnders ansvar. Uttrycker oro när hon läser i media 

om eventuella neddragningen på Repris att om de inte får kostnadstäckning, 

får socialtjänsten ta det. Är det alla nämnders ansvar? 
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KTR § 19, forts 

 

Förenings- och förvaltningsstunden 

 

Greger berättar att idag står ca 15 personer i kö för sysselsättning. Tre arbets-

anpassare jobbar med personer som vill jobba i företag. Arbetsanpassarana är 

fulltecknade. Äskat till en arbetsanpassare till. 

 

_____ 

 

Margith Ström, FUB säger att på FUB:s styrelsemöte togs det upp om arbets-

kläder. Kommer det att bli tvång på gruppbostäder att ha arbetskläder som det 

är i Framtidens Äldreomsorg.  

 

Greger säger att för äldreomsorgen finns en lagstiftning som säger att de ska 

ha arbetskläder. Skälet är hygien, att förhindra smittspridning.  

Stöd och omsorg kommer inte ha samma som äldreomsorgen. Greger berättar 

att det har varit tre företag som har lämnat in anbud på olika klädpaket. Pake-

ten ska innehålla byxa, t-shirt och väst. Personalen får erbjudande att välja 

mellan tre olika paket. Det är Grolls som har fått anbudet. 

 

______ 

 

Margith Ström, FUB säger att det är till Gun-Britt Wiksten på Stöd och om-

sorg som man ska skicka klagomål på färdtjänstresor. 

 

Gun-Britt Wiksten säger att hon i sin tur skickar ärendet vidare till Pite Taxi 

AB. Pite Taxi AB ska återkoppla till den kontaktperson som finns återgiven i 

ärendet, men den återkopplingen fungerar numera inte till kontaktpersonen.  

 

Greger Pettersson lovar lyfta frågan till Lotta Filipsson, socialchef. 

 

______ 

Margith Ström säger att vad FUB förstår så kommer det att bli svårare att få 

skolskjuts mellan hemmet och fritids. Det blir nu endast möjligt att få sådan 

skolskjuts vid synnerliga skäl. Det tycker vi i FUB är beklagligt. I familjer 

med flera barn kan det bli besvärligt och försämra en sedan tidigare besvärlig 

familjesituation. Räknas funktionsnedsättning som ett synnerligt skäl.  
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KTR § 19, forts 

 

Förenings- och förvaltningsstunden 

Lars Lundberg från barn- och utbildning svarar att i normalfallet är det ett 

föräldraansvar att ordna skjuts i samband med fritidshemsvistelser. 

 

Det finns något undantag från detta för elev inskriven på Rönnskolan som har 

mycket speciella behov. 

 

Vid problem inom familjen eller funktionsnedsättning/handikapp är det en 

fråga för socialtjänsten. Ofta kan då färdtjänst nyttjas. 

 
I de fall en elev inte beviljats skolskjuts enligt grundförutsättningarna i skolskjuts-

reglementet och prövning önskas ska ansökan skickas in till Utbildningsförvaltning-

en. Ansökningsblankett om prövning av skolskjuts finns under: 

https://www.pitea.se/skolskjuts  Det är barn- och utbildningsnämnden, BUN 

som tar beslut. 
  
______ 

 

Börje Karlsson, HSO tar upp om HSO:s ekonomiska situation. Om kommu-

nen önskar fortsätta ha HSO som sin motpart borde HSO få högre bidrag. 

HSO:s budget går 120 000 kr back, vem vill sitta i en sådan styrelse? Budge-

ten har gått ihop något sånär på grund av att HSO fått fas 3 bidrag för tre per-

soner från Arbetsförmedlingen. 

 

Greger tycker att HSO ska kolla med AF om det kommer något nytt ersätt-

ningssystem som kan komma HSO till gagn. 

 

Sven-Gösta Pettersson säger att i budgeten för 2016 finns ingenting om någon 

bidragshöjning till HSO, budgeten för 2017 tas nu. 

 

______ 

 

Eva Lundström, allergiföreningen säger att föreningsbidraget har legat still i 

flera år, kostnaderna för föreningarna ökar hela tiden. Dyrt med datorer, upp-

kopplingar, telefoner, personal och lokalhyra. Bidraget borde minst fördubb-

las. Den fasta delen på föreningsbidraget borde öka. De fasta kostnaderna för 

föreningarna är lika stora oavsett om föreningen har många eller få medlem-

mar.  

 

https://www.pitea.se/skolskjuts


PITEÅ KOMMUN  Sammanträdesprotokoll 
 

 Sammanträdesdatum  

   

Kommunala tillgänglighetsrådet 2016-06-02 

 

11 

 

 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
 

KTR § 19, forts 

 

Förenings- och förvaltningsstunden 
 

Sven-Gösta Pettersson tycker att föreningarna ska komma med ett förslag till 

socialnämnden ett annat år och redovisa hur de vill att bidraget ska fördelas.  

 

______  

 

Anita Rönnbäck, SRF berättar om ett brev som skickats ut till SRF och döv-

blinda om en SMS-tjänst som en kommun infört. Den tjänsten innebär att 

kommunen skickar ut SMS till alla synskadade och dövblinda som har anmält  

sig till kommunen för att få information om till exempel gatuarbeten, om trot-

toarer och ledstråk som är blockerade, hur länge det ska pågå och få informa-

tion om alternativa vägar och så vidare.  

 

______ 

 

Ann-Katrine Sämfors, kultur- och fritidsnämnden hoppas få en ny bokbuss 

som blir tillgänglig för alla. 

 

______ 

 

Börje Karlsson, HSO undrar om föreningar får ha möte på Kaleido och vara 

där gratis, eller måste det vara ett kulturellt möte, annars kostar det? 

 

Ann-Katrine Sämfors, kultur- och fritidsnämnden säger att Kaleido är för 

föreningar med kulturinslag. Ingen hyra tas ut. Ska vara öppet för alla och 

kulturellt. Reglerna måste tydliggöras. 

 

______ 

 

Anita Rönnbäck, SRF har tittat på tillgängligheten på Kaleido när det blev 

klart. Vissa fel är åtgärdade, men ett trappräcke är fortfarande felplacerat. 

Ledstången ska börja 30 cm innan trappsteget, men nu är det ca 15 cm. 

 

Sven-Gösta Pettersson, tycker att vi tar upp det med Anna Stamblewski, sam-

hällsutvecklare på samhällsbyggnad. 

 

______ 
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 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
 

KTR § 20 

 

Information om förändringar inom psykiatrin 

Sven-Gösta Pettersson, ordförande hälsar Ola Fritz, verksamhetschef, 

psykiatrin Piteå välkommen. 

 

Greger Pettersson informerar om hur kommunala tillgänglighetsrådet är 

sammansatt för Ola Fritz. 

 

Ola flyttade till Piteå för 4 år sedan från Örebro. Har jobbat på olika orter, 

men alltid jobbat i kommunen och landstinget inom psykiatrin. Har jobbat i 

Piteå ca 1 år. 

 

Ola berättar om den stora omorganisationen psykiatrin står inför. 

Tre olika närsjukvårdsområden. Befolkningsmängden har ökat mer i Sunder-

byn än i Piteå. Piteåområdet ska minska sin personal med 14 personer.  

 

Psykiatrin – sluten vården i Piteå omfattar Pite älvdal med 16 vårdplatser. Om 

en person behöver vård efter kl 17 har Sunderbyn jour. Nästkommande var-

dag slussas personen över till Piteå. 16 platser räcker till för vårt upptag-

ningsområde. I sluten vården minskas personalen med två personer. Fem per-

soner behövs alltid på kvällar och nätter på grund av säkerhetsskäl. 

 

Öppenvården har tre mottagningar och det är öppenvården som står inför den 

stora förändringen.  

 

Psykiatrin har inventerat patientgruppen, vilka patienter de hade i öppenvår-

den. De har tittat på kön, ålder och behandlingar för att få en bättre uppfatt-

ning om patientgruppen och verksamheten. I Piteå rör det sig om ca 1 200 

personer.  

 

Piteå kommer att få egna fasta läkare. Varje specialist, sex stycken, ska ha sam-

arbete med hälsocentralerna. I psykiatrin kommer det bli gruppbehandlingar för 

ca 70 % av patienterna. De övriga 30 % behöver individuella behandlingar. Er-

bjuda en likvärdig behandling på distans för personer i Älvsbyn, Arjeplog och 

Arvidsjaur. 

 

Patienterna behöver vård mellan ett år och livslångt.  

 

Ohälsan ökar bland unga i åldern 19-20 år, många med ADHD.  Många 

kommer att fungera bra i samhället med bra mediciner och stöd. 
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 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
 

KTR § 20, forts 

 

Information om förändringar inom psykiatrin 

Den nya organisationen kommer att träda ikraft 1 januari 2017. Ingen blir 

arbetslös, har fått andra anställningar. Som organisation kommer de att klara 

av personalminskningen. De som är inne för behandling nu kommer att märka 

av omförflyttningar, inte för de nya som kommer. Det här är taket för vad 

psykiatrin kan klara av i Piteå. 

 

ECT, när inget annat hjälper på grund av svår depression, har lyckats bra, har 

blivit en ”Pitemodell”. 

 

Ingen sjuksköterskebrist inom psykiatrin, däremot svårare att få specialist-

sjuksköterskor. Brist på skötare. Många går i pension. Kommer att ha kvar 

alla yrkesgrupper i Piteå.  

 

Greger Pettersson säger att det har varit god samverkan mellan kommunen 

och landstinget på lokal nivå. 

 

Sven-Gösta Pettersson, ordförande tackar Ola Fritz, verksamhetschef, psykia-

trin för informationen. 

 

______ 
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 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
 

KTR § 21 

 

Taxor och avgifter måltidsservice 2017 

 

Sven-Gösta Pettersson, ordförande hälsar Camilla Olofsson, ekonom, fastig-

hets- och service välkommen. 

 

Camilla Olofsson berättar om fastighets- serviceförvaltningens förslag till nya 

taxor och avgifter måltidsservice 2017, se bilaga 3 och 4 som skickades ut 

med kallelsen. Det är kommunfullmäktige som fattar beslut om höjda mål-

tidsavgifter. 

 

Sven-Gösta Pettersson, ordförande tackar Camilla Olofsson för information-

en. 

 

______ 
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 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
 

KTR § 22 

 

Tillgänglighet – enkät om arbete för ökad tillgänglighet 

 

Sven-Gösta Pettersson, ordförande hälsar Anna Stamblewski, samhällsutveck-

lare välkommen.  

 

Anita Rönnbäck, SRF återkommer nu till Anna och berättar att hon har tittat 

på tillgängligheten på Kaleido när det blev klart. Vissa fel är åtgärdade, men 

ett trappräcke är fortfarande felplacerat. Ledstången ska börja 30 cm innan 

trappsteget, men nu är det ca 15 cm. 

 

Anna Stamblewski tar med sig frågan. 

 

Efter sammanträdets slut har Anna Stamblewski återkommit med svar på Anita 

Rönnbäck:s fråga angående den felplacerade ledstången på Kaleido. 

 

Normalt ska räcket sticka ut 30 cm, men vid hissen så skulle ett utstick på 30 

cm innebära ett hinder för dem som ska in till hissen/nå hissknappen så där 

bör man inte ha utstick – istället monterades en bygel som fallskydd och 

handledaren i trapploppet flyttades ut från väggen för att få större avstånd 

från hisshörnet till trappan. På den andra sidan som är närmast entrén (in-

ringat med gult) skulle man behöva 30 cm utstick och det ser ut att vara helt 

rätt utfört på bilden. 

 

Se bilder på nästkommande sidor.  
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Sven-Gösta Pettersson läser upp det brev som Anita Rönnbäck, SRF tidigare 

tagit upp under punkten: Förenings- och förvaltningsstunden som handlar om 

en kommun som har infört att informera via SMS till dövblinda och synska-

dade, till exempel när gator och ljus- och ljudreglerade övergångsställen är 

avstängda med mera. Personerna måste först ha anmält sig till kommunen för 

att kunna få informationen. Anna får brevet Anita har med sig. 

 

Anita kollar upp vilken kommun som har infört informationen via SMS samt 

återkopplar till Anna Stamblewski. 

 

______ 

 

Anna Stamblewski berättar att Humana assistansbolag gör en tillgänglighetsba-

rometer i kommunerna. De ställer ett antal frågor som kan variera år från år. 

Jämförelse görs mellan kommuner. Ifjol blev vi på 4:e plats och i år på 28:e 

plats. 

 

Myndigheten för delaktighet gör mätningar och jämförelser mellan kommuner. 

Alla som fick enkäter i Norrbotten samlades för att svara på enkäten tillsam-

mans för att tolka frågorna på samma sätt. Vad är det som är gjort det här året. 

Vad fattas eller behöver göras. Syftet är att uppföljningen ska vara till nytta för 

kommunen och vara ett användbart verktyg i det fortsatta utvecklings- och 

kvalitetsarbetet.  

 

______ 

 

Anna berättar att inventeringen av tillgängligheten i flerbostadshusbeståndet är 

genomfört och avslutat. Träffat alla fastighetsägare och pratat om vad de bör 

åtgärda. 

 

Tillgänglighetsvandringar är genomförda på Stadsberget och i Allhuset – 

verksamheten Kaleido. SM är genomfört, samverkan med HSO och Frösunda 

assistans.  

 

______ 
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Börje Karlsson, HSO undrar om det är bra att göra en gemensam värdering på 

enkäterna? 

 

Anna tror snarare att det är ett bra verktyg, vi vill se var vi brister för att kunna 

förbättra.  

 

Eva Lundström, allergiföreningen har jobbat mycket med statistik och fråge-

ställningar. Är frågan så svår att man inte kan förstå den, ska den inte vara 

med. 

 

Helena Stenberg, KS håller med om att det är ett bekymmer med enkäter. 

Tycker det är bra att man sitter tillsammans, det är ett lärande, också inför ut-

maningar och möjligheter. Det handlar inte om att” trixa” med svaren, det går 

att granska. 

 

Greger Pettersson håller också med om att det är svårt med enkäter. Det skulle 

behövas en träff med alla kommuner i Sverige. En feedback till frågeställaren 

så att de kan göra om frågan. 

 

Greger Pettersson berättar att läsombud finns på varje gruppbostad som kan 

plocka fram aktuella böcker som är skrivna på lättläst.  

 

Helena Stenberg, KS tycker att Piteå kommuns hemsida är svår att hitta i.  

 

Anna Stamblewski, säger att Robert Nyström på IT jobbar med hemsidan. 

 

Ulla Persson, SN anser att det är viktigt att informationsenheten tänker på att 

det material som går ut från informationsenheten är lätt att tyda när det gäller 

färg och textstorlek. 

 

Helena Stenberg, KS undrar också hur det är med hemsidan som är riktad till 

unga, förstår till exempel FUB:s unga? 

 

______ 
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KTR § 23 

 

Övriga frågor 

 

Margith Ström, FUB undrar om Piteå har någon fler är Hanna Bergstedt med 

i riksdagen? 

 

Helena Stenberg, KS säger att det bara är Hanna Bergstedt från Piteå, men att 

det finns väl några fler i riksdagen från länet i övrigt. 

 

______ 

 

Börje Karlsson, HSO tar upp frågan igen om: vill kommunen ha HSO som en 

motpart att förhandla med, istället för 16 föreningar.  

 

Tord Eliasson, diabetesföreningen säger att, vem vill vara med i HSO:s sty-

relse när de går 120 000 kronor back. 

 

Helena Stenberg, KS tar med sig frågan. 

 

______ 
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Nästa möte 

 

Kommunala tillgänglighetsrådets arbetsutskott blir måndag den 22 augusti 

2016, klockan 09:00 i Greger Petterssons arbetsrum på våning 2, Stadshuset.  

Ingen kallelse skickas ut för arbetsutskottet.  

 

Kommunala tillgänglighetsrådet blir torsdag den 1 september 2016,  

klockan 08:30 i Ovalen vid Stadshusets huvudentré.  

 

______ 

 

 

KTR § 25 

 

Avslutning 

 

Sven-Gösta Pettersson, ordförande tackar alla för dagens möte. 

 

______ 


